

Referat af bestyrelsesmødet i Ordrup Præmiegrunde, revision02

Tid: 20. januar 2019
Sted: Stefan Andersen, Lupintoften 13
Tilstede: Pia Rubæno Fjelksted, Stefan Andersen, Rene Bonde, Gert Hintze, Peter Vig Jensen og Peter Høegh
Fraværende: Peter Heno
Referent: Peter Høegh

Næste møde

Næste møde er aftalt til tirsdag den

- 26. februar kl. 18 hos Pia, Engtoften 4. (er siden flyttet til søndag den 24, februar hos Gert)
- 9. april kl. 18 hos Gert, Kåltoften

Godkendelse af referat

Referatet fra forrige møde blev godkendt og underskrevet.

Regnskab og restancer.

Kassereren, Stefan, talte 8 medlemmer i restance pr 28. december. Vi opkræver ifølge en GF beslutning 100kr for en rykkerskrivelse.

Pias orlov

Pia vendte efter aftale tilbage til bestyrelsen efter endt orlov. Vi bød velkommen tilbage,

Drænprojekt

Til dræn-vandring fredag den 15. februar kl. 13 rundt i foreningen sammen med drænekspert Kjeld Morel aftalte vi, at der er deltagelse af Rene, Gert, Stefan og Pia fra bestyrelsen.

Rene påpegede, at der findes et nyere version af drænkortet, end hvad foreningens hjemmeside viser. Stefan laver opdateringen og Rene fremsender.

Informationsmøde om drænprojekt

Vi aftalte, at såfremt der kommer en plan ud af drænekspertens arbejde, indkalder bestyrelsen til informationsmøde søndag den 19. maj. Vi aftalte at flytte mødet fra Ordrup Cafe til Hjemme hos Pia, da vi ikke ville være bekendt at beslaglægge cafeen uden at vide om deltagerantallet retfærdiggør sådan en booking. Vi aftalte også at bede om tilmeldinger til deltagelsen for at kende antallet.

Fibernet

Fibia er påbegyndt gravearbejdet på Hørager og Bakkevejen. Vi diskuterede, Hvilken hjemmeside den manglende del af foreningen kan tilmelde sig. Gert oplyste, at tilmeldingen skal ske på den almindelige

tilmeldingsside på fibia.dk hvor man udfylder sin adresse, [her er link](#). Vi aftalte, at emnet indgår i den kommende rundsending til medlemmerne.

Grusvejenes vedligeholdelse

Vi aftalte at igangsætte arbejdet med forbedring af grusbelæggningerne på grusvejene. Gert og Rene har fremskaffet tilbud fra Lars Bloch. Gert beder ham sætte i gang med færdiggørelse inden udgangen af april måned. I drøftelsen savnede Peter H præcisering af underlagets beskaffenhed, som han mener er hovedproblemet i tilfældet øvre del af bakkevejen, hvor gruset forbliver smattet, fordi vandet ikke siver væk.

Højt byggeri

Peter H har korresponderet med kommunen med spørgsmål om, hvordan proceduren er for byggegodkendelser. Hvis foreningens tinglyste deklaration ikke bliver overholdt, er det bestyrelsen, der anlægger sag imod bygherren.

Forslag til at få sat skub i træfældninger

Vi drøftede Peter H's ide om økonomien i fældning af træer i foreningen. Vi aftalte, at bestyrelsen arbejder videre med ideen og stiller forslag til generalforsamlingen. Formålet er at øge incitamentet til at forbedre udsigter og for at undgå skygning for andre medlemmer ad frivillighedens vej.

Bulletin

Bulletinen fra formanden, der er rundsendt til medlemmerne i december måned har givet anledning til spørgsmål og kommentarer fra to medlemmer. De er besvaret af Peter H.

Medlemssager

Medlemssag nr. XX.

Bestyrelsen retter henvendelse til medlemmet med påtale om beskæring og rydning på grunden, hvor der blandt andet henstår et forfaldent hus. Vi stemte om og vedtog, at bestyrelsen rådfører sig med en advokat omkring, hvorvidt sagen står til at vinde i en eventuel retssag, hvis en kommende påtale om udbedring ikke efterfølges.

Sag nr. XX

Bestyrelsen vil påtale overfor medlemmet, at et træ skal fjernes, der ligger væltet udover vejen.

Sag nr. XX

Bestyrelsen præciserer overfor medlemmet, hvori efterårets påtale består, da påtalen har givet anledning til spørgsmål. Vi kommenterer også på byggeriet i forhold til det ansøgte og godkendte projekt. Peter H skriver og vi afventer medlemmets svar.

Sag nr. 11

Peter H skriver til medlemmet og svarer at bestyrelsen ikke vil indgå i sagen.

Underskriftsblad

Peter Høegh

Stefan Andersen

Pia Rubærno Fjelksted

Rene Bonde

Gert Hintze

Peter Vig Jensen